
Vragen van de raad 
Gesteld op 08-01-2024 

Beantwoord op 17-01-2024 

Partij Dorpsbelangen 

Onderwerp Vergunning evenement Postcodeloterij 

 

PostcodeKanjer van 58,9 miljoen is in Geldermalsen gevallen. Het is geweldig dat 

Geldermalsen zo op de kaart komt te staan en fijn voor 1971 prijswinnaars.  

Dorpsbelangen heeft de volgende vragen: 

Vraag 1 

Maandag werd bekend dat de prijs was gevallen in Geldermalsen en dat er een feest zou zijn 

op het marktplein. Klopt het dat de Gemeente het beter vond om de prijsuitreiking te laten 

plaats vinden bij de Randhorst? 

 

Antwoord 

Nee, dat klopt niet. De organisatie van de Nationale Postcode Loterij heeft verschillende 

locaties in Geldermalsen bekeken voordat zij in gesprek ging met de gemeente. Het 

Marktplein was te klein voor de verwachte bezoekersaantallen.  

Andere locaties, zoals het Lingepark en de Heemtuin, waren te nat om met groot 

vrachtverkeer overheen te rijden. Met de wensen van de organisatie was de parkeerplaats 

aan de Randhorst de enige locatie die voldeed. In overleg met de hulpdiensten en de 

organisatie is besloten om dit terrein als evenemententerrein aan te wijzen. 

Vraag 2 

Gezien de omvang van de prijsuitreiking (heel Geldermalsen werd uitgenodigd) zou een 

vereniging minimaal 10 weken tot Max 24 weken van te voren een vergunning moeten 

aanvragen. Dit evenement kwam plotseling en de gemeente heeft hier naar verwachting ook 

een vergunning voor moeten afgeven, klopt dit? 

 

Antwoord 

Het evenement was inderdaad vergunningplichtig. De gemeente is niet verplicht hiervoor een 

vergunning af te geven. Dat heeft ze wel gedaan. Op 5 januari 2024 is er een vergunning 

afgegeven voor het evenement. 

Vraag 3 

Is er bij deze vergunning ook gekeken naar de veiligheid, geluidsoverlast, het hele stikstof 

verhaal en de plattegrond die ingetekend moet worden zoals een vereniging dit ook moet 

doen in west Betuwe? 

 

Antwoord 

De vergunning is zoals ieder ander evenement getoetst aan alle wetgeving en 

weigeringsgronden die van toepassing zijn op evenementen in de gemeente West Betuwe.  
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Vraag 4 

Het blijkt dat binnen 3 dagen een vergunning van een groot evenement rond kan zijn. 

(maandag bekend donderdag de flyers in de brievenbus). Wordt dit het nieuwe beleid voor 

2024, dat de gemeente alles in werking zet om vergunningen voor grote evenementen zo snel 

rond te krijgen? Dit zal erg gewaardeerd worden door de verenigingen in WestBetuwe. 

 

Antwoord 

Nee, dit is of wordt geen beleid. In dit concrete geval ging het om een unieke en uitzonderlijke 

situatie die niet van tevoren is te voorzien of redelijkerwijs te weten èn ook nog enigszins 

haalbaar wordt geacht door gemeente tezamen met de hulpdiensten. De normale juridische 

termijnen blijven gelden voor de voorzienbare evenementen. Door de juridische termijnen te 

hanteren voor alle voorzienbare evenementen, zijn gemeente en hulpdiensten juist in staat 

om in zeer uitzonderlijke situaties op een heel korte termijn onder extreem hoge druk dit te 

realiseren. Dit is ook als zodanig uitgelegd in de raadsinformatienota van februari 2023 

(IN021 lijst ingekomen stukken vergadering 7 maart 2023). Het is ook een resultaat waar het 

college en de ambtelijke organisatie trots op zijn. We zijn er trots op dat door de 

doorontwikkeling van de organisatie dit inmiddels mogelijk is. 

Vraag 5 

Hoe wordt er gecommuniceerd naar verenigingen in West Betuwe dat er een mogelijkheid is 

om indien er een onverwachts evenement georganiseerd wordt de gemeente zich flexibel 

opstelt naar de verenigingen toe  en medewerking kan verlenen binnen het termijn van 10 tot 

24 weken? 

 

Antwoord 

Bij echte onvoorziene evenementen zoals huldigingen en de winst bij een loterij, weten de 

organisatoren ons goed te vinden. Ook zijn wij goed met hen in contact en wijzen wij hen er 

ook op, dat als er enigszins kans is op een huldiging of iets dergelijks, zij al met ons in 

contact moeten treden. Er kan namelijk nooit capaciteit gegarandeerd worden bij de 

gemeente en bij de hulpdiensten voor deze unieke aanvragen. 

 

In een dergelijke unieke situatie wordt er heel veel gevraagd van de aanvragende organisatie. 

De Nationale Postcode Loterij is een ervaren organisator die vaker met deze situaties te 

maken heeft. Zij heeft zich hierop ook zeer goed voorbereid en kon vrijwel direct de 

aanvullende eisen van de gemeente en de hulpdiensten inwilligen èn realiseren. Deze 

organisatie heeft dermate veel ervaring in het organiseren en van evenementen van deze 

omvang, dat de vergunningverlening voor de gemeente beperkte inzet vraagt. Voor lokale 

organisaties is dat van een andere orde.  

 

In eerdere jaren zijn er trouwens te vaak en te veel late aanvragen geweest, die buiten 

behandeling gesteld hadden kunnen worden. Ook was de aanvraag vaak niet compleet 

danwel niet van het juiste niveau als het gaat om planvorming en draaiboeken. Dit heeft er in 
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vrijwel alle gevallen toe geleid dat vaak zeer kort voor het evenement de vergunning alsnog 

werd verleend, waarbij deze niet meer officieel gepubliceerd kon worden.  

 

Naar aanleiding van de bespreking van de ingediende motie door Verenigd West Betuwe en 

Dorpsbelangen West Betuwe tijdens de raadsvergadering van 20 december 2022 is 

toegezegd dat we een toelichting zouden geven op de geplande werkwijze in het kader van 

het proces van vergunningverlening. We verwijzen u naar de in antwoord 4 genoemde 

raadsinformatienota.  

 

In 2023 is het gehele proces geoptimaliseerd en de volgens de nieuwe werkwijze uitgevoerd. 

Afgelopen jaar zijn er 147 vergunningen verleend en 178 meldingen geaccepteerd (een totaal 

van 325 evenementen). Daarvan zijn 64 meldingen en aanvragen te laat ingediend (19,6%). 

Dit is een verbetering ten opzichte van 2022 waarin 222 evenementen zijn gemeld en 

aangevraagd, waarvan 23% te laat was ingediend. Hoe minder aanvragen en meldingen te 

laat ingediend worden, hoe meer ruimte er ontstaat voor flexibiliteit om te laat ingediende 

aanvragen alsnog in behandeling te nemen. Alle aanvragen zijn binnen de gestelde termijnen 

afgehandeld.  

 

In 2024 gaan we het proces verder optimaliseren om het voor de aanvragers zo makkelijk 

mogelijk te maken. Op 6 februari 2024 wordt in de beeldvormende vergadering een nadere 

toelichting gegeven over wat er is gedaan in 2023en wat we gaan doen in 2024.  

 

Het doel is en blijft een tijdige vergunningverlening voor ieder evenement (zie eerder 

genoemde raadsinformatienota). Uiteraard is het streven een aanvraag zo snel als mogelijk 

na binnenkomst te behandelen. In de praktijk constateren wij dat dit bij herhaalbare 

aanvragen ook sneller gebeurt dan bij aanvragen waar dit niet het geval is. 

 

Formeel had de burgemeester de aanvraag voor een evenementenvergunning voor het feest 

van 6 januari 2024 kunnen weigeren omdat deze minder dan tien weken voorafgaand aan het 

evenement was ingediend.  

Als de burgemeester dit had gedaan, had er geen wijkfeest kunnen plaatsvinden voor de 

1971 prijswinnaars. Daarnaast was de kans dat er veel mensen ongeorganiseerd waren 

samengekomen met alle risico’s voor de openbare orde van dien. Tot slot zou er sprake zijn 

van aanzienlijke imagoschade voor de gemeente.  
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